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PAR PRET

Ja kāds kandidāts šķiet nepieņemams,

aizkrāso otru –  lauciņu (PRET). sarkani krāsoto

Vēlēšanu diena ir sestdien, 7. jūnijā. 

Ja netiec balsot noteiktajā dienā, vari izmantot iespēju jebkurā

no iecirkņiem nobalsot iepriekš – sākot no 2. jūnija.

Vēlēšanu dienā iecirkņi būs atvērti no plkst. 8.00 līdz 20.00. 

Liepājā darbosies 18 vēlēšanu iecirkņi, un vēlētājs

var balsot jebkurā no tiem.

Obligāti ņem līdzi pilsoņa pasi vai personas apliecību

(eID karti). Iepriekš pārbaudi, vai dokumentam nav

beidzies derīguma termiņš.

Šogad jaunas vēlēšanu zīmes! Izvēlies Liepājas partijas

sarakstu ar Nr. 4 un izdari pareizo izvēli!

5 būtiskas lietas,
kas jāzina par vēlēšanām

Uzzini vairāk par vēlēšanu norisi, iecirkņiem Liepājā, iepriekšējās

balsošanas iecirkņu darba laikiem, kandidātiem, programmām u.c. –

www.cvk.lv vai zvanot 67019999.

Vari atstāt vēlēšanu zīmi negrozītu

PAR PRET

PAR PRET

Ja īpaši atbalsti kādu kandidātu, līdzās kandidāta

vārdam aizkrāso  lauciņu (PAR).zaļi krāsoto

Liepāju kā lielāko 

reģionālās ekonomikas 

centru Latvijā;

Jaunas un zaļas industrijas 

bijušā metalurģijas 

teritorijā;

Mūsdienīgus un jaunus 

mājokļus, atbalstu 

vēsturisko namu 

atjaunošanai, 

labiekārtotus 

iekšpagalmus un skaistas 

atpūtas vietas;

Sakārtotas skolas un 

pirmsskolas, spēcīgu 

augstāko un profesionālo 

izglītību visām paaudzēm 

un atbilstoši reģiona 

vajadzībām; 

Visiem bērniem pieejamas 

vietas bērnudārzā;

Vēl vairāk veloceliņu un 

skriešanas taku, 

plašāku piekļuvi 

kvalitatīvām sporta 

nodarbībām;

Eiropas kultūras 

galvaspilsētas iespējas, 

spēcinot Liepājas 

kultūras ļaudis;

Visiem atvērtu Liepājas 

bāku ar interaktīvu 

jūrniecības ekspozīciju;

Kvalitatīvus veselības 

aprūpes pakalpojumus 

un viegli pieejamu 

sociālā atbalsta sistēmu 

katra liepājnieka 

vajadzībām;

Drošu Liepāju ar 

stratēģisku lomu valsts 

aizsardzībā.

Izvēloties Liepājas Partiju, Tu izvēlies: 



Aivars Priedols,

Dienvidkurzemes

novada

pašvaldības domes

priekšsēdētājs:

– Par Liepāju un mūsu sadarbību es varu teikt tikai 

visu to labāko – labi kaimiņi ir liela veiksme. Ar Uldi 

Sesku esam bijuši tuvi kolēģi laikos, kad Liepāja un nu 

jau bijušais Liepājas rajons tik cerēja veidoties par 

tādām vietām, kādas tās lielā mērā šodien ir un 

turpina veidoties. Mūs joprojām vieno kopīga sajūta, 

ka Liepāja un šobrīd Dienvidkurzemes novads var būt 

labākā vieta dzīvošanai visām paaudzēm. Mēs 

daudzās jomās strādājam kopā, arī braucam cits pie 

cita baudīt kultūru, sporta pasākumus, mums ir kopīgi 

sadarbības projekti. Ja Liepāja svin svētkus, tos 

svinam arī mēs, ja Liepāja piedzīvo pārbaudījumus, 

tos izjūt arī novads, ja panākumus, esam daļa no tiem. 

Esmu pārliecināts, ka mēs kā teritoriāli lielākais 

Latvijas novads un Liepāja kā gudra un spējīga pilsēta 

– abas kopā, bet katrai paliekot neatkarīgai pašai par 

sevi – ir labākais veids kā, atsevišķi 

saimniekojot, augt kopā.

Uldis Sesks

Liepājas partijas valdes 

priekšsēdētājs, ilggadējs 

Liepājas domes priekšsēdētājs 

un šobrīd Attīstības komitejas 

vadītājs, Liepājas SEZ valdes 

priekšsēdētājs

Dzimšanas gads: 1962

Izglītība: Latvijas 

Lauksaimniecības akadēmija

Liepāja man vienmēr ir bijusi vairāk 

nekā tikai dzimtā pilsēta – tā ir bijusi 

mana atbildība un sirdslieta. Ar 

uzņēmēja pieredzi un pragmatisku 

domāšanu esmu strādājis, lai 

veidotu Liepāju kā ekonomiski 

spēcīgu, uz attīstību vērstu un 

pašpietiekamu pilsētu. Esmu 

redzējis, kā pilsēta ceļas pēc krīzēm, 

kā top jaunas rūpnīcas un dzimst 

jauni rajoni. Esmu pārliecināts, ka 

Liepājas izaugsme balstās 

uzņēmējdarbībā – pilsēta nevar 

attīstīties, ja tā nespēj nopelnīt, 

tāpēc ir svarīgi turpināt strādāt pie 

industriālo zonu attīstības un jaunu 

ražotņu piesaistes.

Man svarīgs ir darbs, kura rezultātus 

var izmērīt – gan ar uzbūvētām 

ražotnēm, gan ar sakārtotu vidi, gan 

ar līdzsvarotiem lēmumiem. Šodien 

turpinu darbu kā domes deputāts 

un Attīstības komitejas vadītājs, 

aktīvi iesaistoties arī nacionālajā 

politikā. Man ir svarīgi, lai Liepājas 

nākotni veidotu pieredzējuši un 

rīcībspējīgi cilvēki, kas spēj domāt 

stratēģiski. Esmu pārliecināts, ka 

pieredze šodien ir vajadzīgāka nekā 

jebkad iepriekš – laikā, kad pasaule 

mainās un apkārt ir nestabilitāte, 

Liepājai jāstāv uz stipriem 

pamatiem. Mana pieredze 

pašvaldības vadībā un uzņē-

mējdarbībā ļauj man skaidri 

saskatīt, kur ir mūsu stiprās puses 

un kur – nākotnes riski. Es gribu būt 

daļa no komandas, kas tos pārvalda 

gudri.

Manas prioritātes
darbam pašvaldībā
Mani motivē konkrēti 

uzdevumi – stiprināt pilsētas 

drošību, nodrošināt jaunu 

mājokļu pieejamību 

liepājniekiem un atbalstīt 

uzņēmējdarbības pārveidi 

atbilstoši 21. gadsimta 

prasībām. Mēs nevaram 

atļauties stagnēt – pasaulē 

viss mainās un arī Liepājai ir 

jābūt soli priekšā.

Drošība – stiprināt Liepājas 

civilās aizsardzības spējas, 

infrastruktūru un iedzīvotāju 

gatavību krīzes situācijām.

Ražošanas transformācija 

– nodrošināt, ka Liepājas 

rūpniecība kļūst moderna, 

elastīga, inovatīva un labi 

apmaksāta; rūpnīcām jāspēj 

pielāgoties jaunajai 

ekonomikai.

Jauns dzīvojamais rajons 

Klaipēdas ielā – sekmēt 

daudzstāvu dzīvojamo māju 

attīstību sadarbībā ar 

investoriem, lai 

liepājniekiem būtu pieejami 

kvalitatīvi un mūsdienīgi 

mājokļi.

– Es ar savu vārda brāli Uldi esmu pazīstams vairāk 

nekā 40 gadu. Un varu saukt viņu par draugu. Ne 

tāpēc, ka viņš ilgus gadus ir bijis pilsētas mērs, bet 

tieši caur cilvēciskumu, sapratni, atsaucību, kā 

domubiedru un, protams, arī caur profesionalitāti. 

Par Uldi varu teikt, ka viņš atbild ne vien par saviem 

vārdiem, bet par darbiem gan kā mērs, gan kā 

uzņēmējs un kā draugs. Lai arī Uldis bieži asociējas kā 

nopietnu darbu darītājs, viņā ir izteikts 

mākslinieciskums un radošums, intuīcija, kas ļāvusi 

uztvert un izprast mūzikas un mākslas pasauli. 

Saprast radošos cilvēkus. Mūsu pēdējā sadarbība 

veidojās caur Liepājas 400gades notikumiem, kad jutu 

patiesu interesi un kopīgā darba rezultātu varēja 

baudīt daudzi liepājnieki. Es zinu, ka Uldim padomā 

vēl daudz svarīgu darbu Liepājai. Un, ka cilvēki, ar 

kuriem Uldis nav tik cieši pazīstams kā es, spēj viņu 

novērtēt un redz viņu kā sirdī un darbos 

patiesu liepājnieku.

Uldis Marhilevičs,

mūziķis:

– Kad pirms nu jau vairāk nekā 20 gadiem uzņēmīgi 

cilvēki konstatēja, ka trešā lielākā Latvijas pilsēta 

nīkuļo, viņi nevis šņukstēja pa stūriem vai, sēdēdami 

pie televizora, lamāja pie varas esošos, bet gan 

apvienojās un izveidoja Liepājas partiju ar tā laika 

uzņēmēju Uldi Sesku priekšgalā. Šo gadu laikā pilsētā 

pie jūras ir paveikts daudz, tā ir viena no 

pievilcīgākajām un attīstītākajām mūsu valsts 

pilsētām. Šobrīd, kad Uldis Sesks, Gunars Ansins un 

citi startē 2025. gada pašvaldību vēlēšanās, tādējādi 

cenšoties turpināt iesākto, esmu lepns, ka 

esmu kopā ar viņiem.

Māris Kučinskis,

Saeimas deputāts,

ekspremjers:
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